

YANN MINH Artiste NøøNaute

<http://www.noomuseum.net>

yannminh@noomuseum.net

Artist researcher, writer and multimedia lecturer, specialist of cybercultures, Yann Minh describes himself as a "noonaute" cyberpunk : an explorer of the noosphere. His forty years of "noopérégrinations" in the cyberspace and the noosphere have inspired him an original reflection on the evolution of our modernity and life, influenced, among others, by the cybernetic the noosphere, the memetic and the transhumanist extropy.

Artiste chercheur, créateur du NøøMuseum un musée dématérialisé immersif en réalité virtuelle, écrivain et conférencier multimédia, spécialiste des cybercultures, Yann Minh se décrit comme un "noonaute" cyberpunk : un explorateur de la noosphère. Ses quarante années de "noopérégrinations" dans le cyberespace lui ont inspiré une réflexion originale sur l'évolution de notre modernité et de la vie, influencée, entre autres, par la cybernétique, la mémétique, l'extropie transhumaniste et la noosphère.

<http://www.yannminh.org>

<http://www.noomuseum.net>

<http://fr.linkedin.com/in/yannminh>

http://fr.wikipedia.org/wiki/Yann_Minh

<http://www.yannminh.org/french/IndArtVideo.html>

<http://www.yannminh.org/french/IndRomans.html>

<http://www.yannminh.org/french/IndMedia.html>

<http://www.cyberesthesie.com/>